

Woody - Design: Manuel Kugler



Contact/Kontakt: manu-kugler@web.de

Woody is primarily intended to be fun and bring a smile to the user's face. With the help of the bristles, the object glides over the asphalt like a hoverboard and sweeps the ground at the same time. The design specifically plays with the typology of the broom through the round woods in combination with the bristles. The direction of travel can be regulated by a slight shift of weight. The adjustable seat makes it possible to adjust the product individually to different body sizes.

Woody soll in erster Linie Spaß bereiten und dem Nutzer ein Lächeln ins Gesicht zaubern. Mithilfe der Borsten gleitet das Objekt wie ein Hoverboard über den Asphalt und fegt gleichzeitig den Boden. Die Gestaltung spielt durch die Rundhölzer in Verbindung mit den Borsten gezielt mit der Typologie des Besens. Die Fahrtrichtung lässt sich über eine leichte Gewichtsverlagerung regulieren. Der verstellbare Sitz ermöglicht es, das Produkt individuell auf verschiedene Körpergrößen einzustellen.